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به گزارش مجله خبری غذا و دارو به نقل از خبرگزاری مهر،  رئیس گروه تدوین و
سیاست گذاری تعهدات سازمانهای بیمه گر پایه، گفت: ۱۴ هزار میلیارد تومان هزینه

دارویی سازمانهای بیمه گر در سال ۱۳۹۹ بوده است و اگر ارز دولتی دارو حذف شود و
این یارانه در اختیار بیمهها قرار گیرد تا به مصرف کننده نهایی انتقال پیدا کند،
سازمانهای بیمه این توانایی و پتانسیل و زیرساخت را دارند که این مبلغ را توزیع

کنند.

کاظم میکائیلی گفت: اگر ۱۷۷ قلم دارو مدیریت شود، حدود ۶۰ درصد هزینههای بیمه
مدیریت خواهد شد. بنابراین میتوانیم با این داروها آغاز کنیم.

وی افزود: این امکان در سازمانهای بیمه وجود دارد که یارانه دارو، نشان دار شود
تا در سرفصلهای دیگر هزینه نشود و این دغدغه صنعت دارو برطرف شود.

وی در پایان تاکید کرد: نگرانی بابت تأمین نقدینگی صنعت دارو، در صورت حذف ارز
دولتی دارو، یکنگرانی درست و منطقی است.
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